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警告！

  存在火灾或触电危险！
确保空气可以通过本装置的通风孔自由流通。装置周围至少应留 5 至 10 • 
厘米空间。
切勿将本装置直接曝晒于阳光下，或者接触明火、高温。• 
切勿将本装置放在其它电子设备上面。• 
闪电时务必远离本装置。• 
切勿拆下本装置的外壳。请让合格的人员执行所有的维护工作。• 
让本装置远离水、湿气和盛有液体的物体。• 
打开装置时存在可见以及不可见的激光辐射。避免光束照射。• 
确保电源插座始终触手可及。如果发生异常情况，请彻底断开电源（从电• 
源插座中拔下电源线插头）。

Warning!

  Risk of fire or electric shock! 
   Ensure that air can circulate freely through the ventilation holes on • 
this unit. Allow at least 5~10 cm clearance around the unit.
    Never expose this unit to direct sunlight, naked flames or heat. • 
    Never place this unit on other electrical equipment.• 
      Keep away from this unit during lightning storms.• 
    Never remove the casing of this unit. Please leave all maintenance • 
work to qualified personnel.
   Keep this unit away from water, moisture and liquid-filled objects.• 
Visible and invisible laser radiation when open.  Avoid exposure to • 
beam.
Ensure that the power outlet is always within reach.  If abnormal • 
situations occur, fully disconnect power (unplug power cord from the 
power outlet).
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